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Mons. Ocáriz:
«Guadalupe estava
alegre perquè va
deixar que Jesús la
guiés»

"Aquests dies, que hem viscut al
ritme de la beatificació de
Guadalupe —ha dit el prelat a
la missa d'acció de gràcies que
s'ha celebrat a Roma després de
la beatificació de Guadalupe
Ortiz de Landázuri—, ens
recorden una vegada més que
la santedat— a la qual l'amor de
Déu ens crida— és per a tots
una possibilitat real".



21/05/2019

Homilia íntegra del prelat (21 de
maig de 2019)

La basílica de sant Eugeni de Roma
ha acollit aquesta tarda, 21 de maig,
una missa d'acció de gràcies
presidida per Mons. Fernando
Ocáriz, prelat de l'Opus Dei, en la
qual han participat nombroses
famílies romanes i moltes altres
persones de nombrosos països que
van assistir el passat dissabte 18 de
maig a la cerimònia de beatificació
de la química Guadalupe Ortiz de
Landázuri (1916-1975).

En mirar la vida de Guadalupe —va
assenyalar Mons. Ocáriz— ressalta
especialment la seva alegria: "Es
tractava d'una alegria profunda, no
superficial, que generava serenitat
en els moments difícils, que li
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permetia ser amable amb persones
molt diverses, que era compatible
tant amb el treball intens com amb el
descans".

L'alegria de Guadalupe es
fonamentava —va explicar el prelat
— en la unió amb Jesucrist, que la
portava a oblidar-se de si mateixa,
procurant comprendre cada persona,
per ajudar-la millor, buscant la feina
menys agradable per facilitar la dels
altres.

El prelat va subratllar també que
"aquests dies, que hem viscut al
ritme de la beatificació de
Guadalupe, recorden una vegada
més que la santedat —a la qual
l'amor de Déu ens crida— és per a
tots una possibilitat real. El camí cap
a aquesta meta, amb la força de
l'Esperit Sant que ens identifica amb
Jesucrist, es recorre en servei als
altres".



El Papa Francesc s'ha referit a la
nova beata Guadalupe Ortiz de
Landázuri dues vegades en els dies
passats. Primer en una carta que es
va llegir en la cerimònia de la
beatificació a Madrid, i en segon lloc
amb motiu del rés del Regina Coeli a
la plaça de Sant Pere a Roma,
assenyalant que "el seu testimoni és
un exemple per a les dones cristianes
compromeses en activitats socials i
en la investigació científica".

100 beques per a científiques
africanes

El comitè organitzador d'aquesta
beatificació ha volgut imprimir a
aquesta cerimònia un caràcter
solidari: a través de l'ONG Harambee,
costejarà beques de mobilitat, gràcies
als donatius dels assistents a les
diferents cerimònies, perquè, durant
la dècada vinent, cent científiques
africanes puguin millorar la seva
formació professional en països



europeus i millorar les seves
condicions per liderar el progrés
social des dels seus propis països
d'origen.
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